
Protokół Nr 7.2015

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 30 września 2015r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury , Sportu i Rekreacji w Dubiczach

Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 14

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1. Czykwin Mikołaj

2. Holonko Mikołaj

3. Karpiuk Jerzy 

4. Kot Michał 

5. Kendyś Wiktor

6. Leoniuk Mikołaj

7. Misiejuk Włodzimierz 

8. Oksentiuk Nina

9. Rybak Mikołaj

10. Szimoniuk Walentyna 

11. Szymaniuk Irena

12. Mikulicz Leon

13. Karpiuk Andrzej

14. Korch Wieczysław

Ponadto w sesji udział wzięli :

 1. Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

  2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne

  3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne

  4. Nina Dobosz-Karpiuk  Dyrektor Zespołu Szkolno-Oświatowego w Dubiczach Cerkiewnych



5. Krystyna Miszczuk Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce

6. Sławomir Pańkowski ZDP Kierownik Działu Drogowo-Mostowego w Hajnówce

7. Konstany German Komendant Placówki Straży Granicznej w Dubiczach Cerkiewnych

8. Jarosław Gierasimiuk Radny Powiatu Hajnowskiego

9. Mikołaj Janowski Radny Województwa Podlaskiego

10. Marek Klimuk Dzielnicowy KPP w Hajnówce

oraz sołtysi wsi:

1. Rybak Mikołaj

2. Kendyś Wiktor

3. Szymaniuk Irena

4. Niczyporuk Maria

5. Guryn Ewa

6. Leoniuk Mikołaj

7. Mikulicz Leon

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz.  12.00 otworzył  7 zwyczajną Sesję

Rady  Gminy.  Stwierdził  obecność  14  radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych

uchwała.  Przywitał  zaproszonych  gości,  Wójta  Gminy,  radnych,  sołtysów  oraz  wszystkich

pozostałych uczestniczących w sesji.

             Listy  obecności  radnych  i  pozostałych  osób  uczestniczących  w  obradach  stanowią

załącznik do protokołu.

Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4.  Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.

5.  Interpelacje i zapytania radnych.

6.  Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmian w budżecie gminy na 2015 rok,

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2015-

2032,



3) aktualizacja  programu usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie  Gminy

Dubicze Cerkiewne,

4)  obniżenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  dla  dyrektora  Zespołu

Szkolno - Oświatowego w Dubiczach Cerkiewnych,

5)  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  przez  Gminę  Dubicze  Cerkiewne

nieruchomości wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa,

6) sprzedaży nieruchomości lokalowej,

7) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.

7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

8.  Sprawy różne.

9. Zamknięcie 7 Sesji Rady Gminy. 

Po czym zwrócił się o zgłoszenie ewentualnych wniosków i propozycji zmian lub poprawek

do porządku obrad,  rada nie zgłosiła uwag. Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (14

obecnych, 14 głosów „za”) przyjęła powyższy porządek obrad.

Do punktu 3

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub

uwagi będzie uważał, że protokoły zostały przyjęte.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Jerzy  Karpiuk  udzielił  głosu  Pani  Krystynie  Miszczuk

Kierownika Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce, która przywitała wszystkich zebranych, po

czym poprosiła radnych o zgłaszanie wniosków.

Wiktor Kendyś radny wsi Górny Gród „na wstępie chciałbym podziękować za drogę Górny Gród

-Starzyna zrobioną w części lecz proszę o dokończenie „

„ Ponaglam o naprawę mostu w Starzynie”

Wieczysław Korch radny wsi Witowo

„ Mam takie pytanie w następnym roku będziemy składać wniosek na dokończenie drogi Witowo-

Długi Bród i powiat zawsze występuje z dofinansowaniem, z tego co się orientuję to powiat za

wykonanie inwestycji nie stracił tylko zarobił 120 tys. chodzi mi o drogę powiatową w Koryciskach

, gdzie za zajęcie pasa drogowego firma zapłaciła dla powiatu  120 tys.

„Proszę także o wyrównanie drogi Długi Bród -Witowo”

Michał Kot radny wsi Istok



„Od  wielu  lat  proszę  o  naprawę  krawężnika  we  wsi  Istok  w  czasie  przebudowy  tej  drogi

mieszkańcy wsi dołożyliśmy 4500 zł do jej wykonania , bo to miało być pół gmina pół powiat ale

zabrakło więc mieszkańcy dołożyli i uważam że za te 4500 zł można by było coś zrobić. Zrobiona

jest ta droga, lecz jest niedokończona”

Jerzy  Karpiuk  zabrał  głos  na  wstępie  „  podziękował  Pani  kierownik  za  wyrównanie  drogi

Wojnówka- Czeremcha w sprawie której dzwonił przed wyświęceniem cerkwi w Opace oraz za

obkoszenie  dróg powiatowych  „obkaszanych  po raz  drugi”  widoczność  się  znacznie  poprawiła

mam nadzieje,  że to będzie kontynuowane w latach następnych. Wnioskuję o poprawę znaków

drogowych i drogowskazów świadczących nie tylko o bezpieczeństwie ale i o wyglądzie gminy

jak całego powiatu. Następną sprawą jest naprawę przepustu przed wsią Wojnówką, może  trzeba

porozmawiać z nadleśniczymi z Bielska i Hajnówki oraz Burmistrzem Kleszczel może oni by tu coś

pomogli,  żeby te  przepusty  przebudować,  bo  wydaje  mi  się  że  naprawa  nic  nie  pomoże.  Ten

przepust nie jest na terenie gminy Dubicze Cerkiewne tylko na terenie Gminy Kleszczele. Kolejną

sprawą jest droga z Orli do Bielska Podlaskiego, która ma być podobno remontowana, więc może

należałoby  wspólnie  porozmawiać  i  przedłużyć  remont  tej  drogi  także  w  stronę  Dubicz

Cerkiewnych, ponieważ jest ona w fatalnym stanie.

Andrzej  Karpiuk  radny  wsi  Zabagonie  ”  wnioskuję  o  dokończenie  drogi  1,5  km  Długi  Bród

-Witowo. Chciałbym też zaznaczyć, że pieniążki w powiecie chyba są bo topole, które codziennie

odrzucam z drogi Długi Bród – Wiluki już praktycznie zgniły, nie wiem czemu nie są zgłoszone do

przetargu. Chciałbym jeszcze podziękować za koszenie, bo faktycznie teraz ktoś wiedział jak kosić.

Mikołaj Leoniuk radny wsi Rutka „ wnioskuję o naprawę asfaltu we wsi Rutka”

Mikołaj  Rybak  radny  wsi  Tofiłowce  „  wnioskuje  o  pomalowanie  barierek  na  moście  między

Dubicze Cerkiewne – Tofiłowce”.

Nina Oksentiuk radna wsi Stary Kornin „ wnioskuje o zrobienie we wsi chodnika oraz parkingu

koło cerkwi”

Wspólny wniosek Jerzego Karpiuka i Wójta Gminy o remont drogi Witowo- Dubicze Cerkiewne za

przejazdem kolejowym.

Pani  Krystyna  Miszczuk  Kierownik  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  Hajnówce  „zacznijmy  od

wniosków inwestycyjnych między innymi:

- chodnik Stary Kornin

- parking koło cerkwi,

-  naprawa  drogi  w  Istoku  (naprawa  krawężnika),  wyjaśniam,  że  to  nie  będzie  tak  że  my



przyjedziemy i ustawimy krawężniki i będzie wszystko dobrze trzeba nie tam gdzie są ustawione

krawężniki trzeba zrobić odwodnienie, my jedynie co możemy to profilować pobocze. Jeżeli chodzi

o odwodnienie mam na myśli kanalizację deszczową bo coś z woda trzeba zrobić,

- most w Starzynie, gdzie najpierw w jednym roku trzeba by było zrobić dokumentację będzie to

trwało około  8-9 miesięcy, a dopiero w następnym roku realizację inwestycji,

- droga Górny Gród

- droga Długi Bród

-  przebudowa przepustu  chodzi  głównie  o   to  ,że  na  kolejny rok  2016 Wójt  powinien  złożyć

wniosek do powiatu i zarządu dróg w sprawie realizacji   danej inwestycji  deklarując, że wkład

własny gminy wyniesie minimum 50% kosztów wartości inwestycji.

Wszyscy Wójtowie, którzy złożyli  wnioski dot. inwestycji na drogach powiatowych wczoraj został

przedstawiony projekt budżetu dla Zarządu Powiatu.

Jeżeli chodzi o poprawę znaków i drogowskazów robimy to sukcesywnie proszę zrozumieć że dróg

powiatowych mamy 504 km.

Chwiałam powiedzieć że powiat przeznaczył środki finansowe na zakup kosiarki, nożyc i pługa do

śniegu sprzęt ma przejechać w listopadzie 2015 roku.

Pani Krystyna Miszczuk na koniec wyjaśniła, że drogi powiatowe starzeją się są spękania każdy

remont wiąże się z kosztami, lecz będą się starać sukcesywnie poprawiać i stan.

Do punktu 4

Wójt Gminy udzielił informacji  z działalności między sesjami „informuję, że wnioski radnych z

poprzedniej sesji dotyczące dróg powiatowych zostały wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych w

Hajnówce, lecz odpowiedzi nie otrzymaliśmy.

 Wniosek Pana Kot Michała radnego wsi Istok  w sprawie:

-    wyznaczenia nowej drogi dojazdowej we wsi Istok w miejscu gdzie została sprzedana działka

gminna- niezrealizowana,

-      naprawy drogi dojazdowej do pól Jagodniki – Istok- niezrealizowana w związku z brakiem
funduszy,

-      wyznaczenia drogi zagumiennej – niezrealizowana w związku z brakiem funduszy,



Wniosek  Pana  Czykwin  Mikołaja  radnego  wsi  Dubicze  Cerkiewne   o  naprawę  drogi  nad

zalewem „Bachmaty”-  niezrealizowana,  rada wyraziła  zgodę,  aby wprowadzić do budżetu w

2016 roku. 

Wniosek  Pana  Kendyś  Wiktor  radny  wsi  Górny  Gród  ponowił  wniosek  o  zmianę  nazwy

miejscowości z Krągłego na Kruge- niezrealizowany

Pozostałe wnioski będą realizowane w miarę możliwości na bieżąco.

Świetlica wiejska we wsi Jelonka jest w 90% wykończona łazienka, sala główna  i kuchnia jest

gotowa został przedsionek do wykonania.

Świetlica wiejska we wsi Witowo prace dotyczące pokrycia duchowego zaawansowane.

Obkaszanie dróg gminnych i świetlic wiejskich wykonywane są na bieżąco.

Naprawa przepustów wykonywana na bieżąco.

Na drodze gminnej Górny Gród w kierunku Oksentowiczów zostały wycięte drzewa.

W miejscowości Grabowiec zostały wyłapane psy oprócz dwóch, które zostały wystraszone, lecz

są dokarmiane.

W miejscowości Istok pies będzie zabrany w tym tygodniu.

Protokoły  dotyczące  suszy  ok.  150  z  terenu  gminy  zostały  zrealizowane,  wydane

zainteresowanym rolnikom celem złożenia wniosków na odszkodowanie do  30 września 2015

roku w ARiMR w Hajnówce.

Dokonano naprawy dachu na szkole w Zespole Szkolno -Oświatowym .

Przebudowano komin na Gminnym Ośrodku Zdrowia w Dubiczach Cerkiewnych.

Przebudowano piec w Zespole Szkolno -Oświatowym z ogrzewania olejowego na ekogroszek.

Poddano renowacji drogę przy cerkwi w Werstoku.

We wsi Górny Gród i Wiluki doowieszono oświetlenie uliczne na istniejących słupach, natomiast

w  Bobince  zainstalowano  1  lampę  oświetlenia  ulicznego  wraz  z  urządzeniem sterującym  i

pomiarowym  w ramach funduszu sołeckiego.

Przekazano samochód strażacki z OSP Tofiłowiece do Starego Kornina.

OSP  Dubicze  Cerkiewne  przekazała  samochód  strażacki  do  OSP  Werstok,  który  wymaga

przebudowy pługa do odśnieżania.

Zakończono budowę drogi powiatowej Jagodniki -Dubicze Osoczne

Udzielono pomocy w postawieniu krzyża w Pasiecznikach Małych.

Zlecono  wykonanie  mapy  do  celów  projektowych  na  drogę  Tofiłowce  -Rutka  z  funduszu

sołeckiego.

Zlecono wykonanie mapy do celów projektowych na hydrofornię i osiedle.



Do punktu 5

Nina Oksentiuk radna wsi Stary Kornin

„ Proszę o odwodnienie rowu obok mleczarni w miejscowości Stary Kornin”

„Proszę o podłączenie wody do cmentarza w Starym Korninie”

„Proszę o udostępnienie klucza do mleczni w Starym Korninie dla dzieci czekających na 
autobus szkolny”

Wieczysław Korch radny wsi Witowo

„ Proszę o postawienie przystanku, zadaszenia na stacji PKP w Witowie

Mikołaj Leoniuk radny wsi Rutka 

„Proszę o zamontowanie oświetlenia ulicznego w miejscowości Rutka tzw. „tiszyna”

 „Zgłaszam , że bobry utworzyły tamy w okolicy miejscowości Rutka”

Wiktor Kendyś radny wsi Górny Gród

 „Wnioskuję o przyśpieszenie rozstawiania znaków wskazujących numerację domów na 
koloniach”

 „Proszę o naprawę  drogi w Górnym Grodzie w kierunku Pani Oksentowicz” droga 
gminna”

Mikołaj Rybak radny wsi Tofiłowce 

 „Wnioskuję o wytyczenie drogi dojazdowy do pola”

„Proszę o wyrównanie drogi Koryciski - Tofiłowce przez tzw. babkę”

„Proszę o naprawę pobocza w miejscowości Tofiłowce w kierunku tzw. „szkłóki” i „ siółka”

Michał Kot radny wsi Istok

„Wnioskuję o wyznaczenie nowej drogi dojazdowej we wsi Istok w miejscu gdzie została 
sprzedana działka gminna”

„Wnioskuję o naprawę krawężnika we wsi Istok, bo rozmywa drogę”

Mikołaj Holonko radny wsi Jagodniki 

„ Proszę o zawiezienie jam na odcinku drogi tzw. „morgowaja”



Jerzy Karpiuk radny wsi Werstok 

„ Wnioskuje o wyremontowanie świetlicy wiejskiej w Wojnówce”

„Wnioskuję o pomalowanie dachu na świetlicy w Werstoku”

„ Wnioskuję o ustawienie przystanku na stacji PKP Witowo”

„ Proszę ponowić pismo do właścicieli „Dworku Jadłówka”w sprawie jego remontu”

„Wnioskuję o odkrzaczenie drogi Wojnówka- dworskie”

„Ponawiam  wniosek  w  sprawie  drogowskazów  wskazujących  dojazd  do  cmentarzy,   

Pomnika Moskalenki. Dworku Jodłówka”

„ Wnioskuję o naprawę przepustu przed Wojnówką rzeka Policzna”

Do punktu 6

Do ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok został omówiony przez

Panią Annę Kulik Skarbnika Gminy  na komisji  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został

poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział  14 radnych.  Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych,

przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 7.46.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 30 września 2015 roku

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.

Do ppkt. 2

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Dubicze

Cerkiewne na lata 2015-2032, został  omówiony przez Panią Annę Kulik Skarbnika Gminy  na

komisji pytań nie zgłoszono, po odczytaniu projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0,

wstrzymało się -0.

 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:



Uchwała nr 7.47.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 30 września 2015 roku

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata

2015-2032.

Do ppkt. 3

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zaktualizowanego  Programu  usuwania  wyrobów

zawierających azbest na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne,  został omówiony na komisji, pytań nie

zgłoszono, po odczytaniu projekt uchwały został poddany pod głosowanie. W głosowaniu wzięło

udział 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 7.48.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 30 września 2015 roku

w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających azbest na

terenie Gminy Dubicze Cerkiewne.

Do ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla dyrektora

Zespołu  Szkolno-Oświatowego  w  Dubiczach  Cerkiewnych,  został  omówiony  na  komisji  ,  po

odczytaniu  projekt  uchwały  został  poddany  pod  głosowanie.  W głosowaniu  wzięło  udział  14

radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy większością głosów podjęła uchwałę:

Uchwała nr 7.49.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 30 września  2015 roku

w sprawie  obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla dyrektora Zespołu

Szkolno-Oświatowego w Dubiczach Cerkiewnych.



Do ppkt. 5

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  przez  Gminę  Dubicze

Cerkiewne nieruchomości wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa,  został

omówiony  na komisji,  po odczytaniu projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0,

wstrzymało się -0

 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 7.50.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 30 września 2015 roku

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Dubicze Cerkiewne

nieruchomości wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa

Do ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej, został omówiony na komisji, po

krótkich obradach  projekt uchwały został odczytany i poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0,

wstrzymało się -0

 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 7.51.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 30 września 2015 roku

w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej

Do ppkt. 7

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości,  został  omówiony  na

komisji po odczytaniu projektu uchwały  został on poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało -14 radnych, przeciw-0,

wstrzymało się – 0

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:



Uchwała nr 7.52.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 30 września 2015 roku

w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

 Do punktu 7

Pan Leon Małaszewski udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, „jeżeli chodzi o

realizację wniosków będziemy się starać, aby wszystkie w miarę możliwości były zrealizowane. 

Proste zadania będziemy realizować jak najszybciej.  Wystąpimy z wnioskiem do Zarządu Dróg

Powiatowych w Hajnówce o naprawę wnioskowanych przez radnych dróg.  Jeżeli chodzi o remont

Jodłówki wystąpimy po raz drugi do właścicieli  z prośbą o remont.  Informuję,  że Rada Gminy

również  może  podjąć  uchwałę  dot.  udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,

restauratorskie  i  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  i  przekazać

ustaloną kwotę na remont.

Sekretarz Gminy pan Mikołaj Ławrynowicz zabrał głos twierdząc, że pismo dot. prośby o remont

zostanie wysłane jeszcze raz.

Do punktu 8

Pan Leon Małaszewski przedstawił pismo z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku

dot.  oświadczeń  majątkowych  złożonych  Wojewodzie  Podlaskiemu  Wójta  Gminy  Dubicze

Cerkiewne i Przewodniczącego Rady Gminy Dubicze Cerkiewne .

Wójt  Gminy  przedstawił  także  wniosek  Dyrekcji  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej w Hajnówce o finansowe wsparcie przeprowadzanego obecnie remontu pomieszczeń

Oddziału Chorób Wewnętrznych. Rada Gminy wyraziła zgodę na wsparcie finansowe w kwocie

500zł.

Wniosek dot. przyznania środków na Akcję Bezpieczna Podróż na terenie Gminy skierowany do

Wójta  Gminy  ze  Społecznej  Akcji  Pod  Patronatem Ministra  Gospodarki  Wicepremiera  Janusz

Piechocińskiego oraz Marszałka Województwa Mazowieckiego Adama Struzika zastał odrzucony

ze względu na brak funduszy.

Pan Leon Małaszewski przedstawił pismo z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku



dot. podania informacji o gotowości przyjęcia przez gminę liczby uchodźców. Rada Gminy Dubicze

Cerkiewne po krótkiej dyskusji stwierdziła, że na terenie gminy nie ma mieszkań  umożliwiających

przyjecie uchodźców.

Wniosek Fundacji „ONI TO MY” planującej stworzyć ośrodek pomocy dla osób pokrzywdzonych

przestępstwem w budynku po byłej  szkole w miejscowości  Stary Kornin,  gdzie  wnioskodawca

oczekuje nieodpłatnego przekazania,  bądź sprzedaży za tzw. złotówkę  przedstawiono dla Rady

Gminy Dubicze  Cerkiewne po raz  kolejny,  która  podjęła  decyzję  o  ogłoszeniu  przetargu na tą

nieruchomość, jeżeli nie będzie chętnych na kupno, wtedy rada rozpatrzy możliwość przekazania

nieodpłatnie bądź w inny sposób dla fundacji. 

Do punktu 9

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy podziękował

rodnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 15.00 zamknął 7 Sesję Rady

Gminy.

Protokołowała: Mirosława Gawryluk

Przewodniczący Rady Gminy

Jerzy Karpiuk


